
Suspenen un ple perqu� el batlle visita un regidor a l«hospital

L'Ajuntament de Santa Cristina d'Aro havia de votar aquest dimar ts al

vespre el pla d'inversions

CARLES TORRAMAD�

L'Ajuntament de Santa Cristina d'Aro havia de votar aquest dimar ts al vespre el pla d'inversions per a aquest

2015, per� f inalment no es va celebrar el ple extraordinari que havia convocat l'alcalde, Josep Llensa (CiU). El

motiu �s que moments abans de la sessi� plen�ria, el regidor de CiU Jordi Oriol es va sentir indisposat, per la

qual cosa va ser traslladat a l'hospital de Palam�s. En tenir-ne coneixement, Llensa es va despla�ar f ins al

centre hospitalari per con�ixer l'evoluci� d'Oriol, ja que el diagn�stic inicial apuntava a una afecci� m�s greu del

que f inalment va ser. El regidor va rebre l'alta hospital�ria durant la nit.

El regidor del grup de l'oposici� d'Emprenedors, Julio Rico, va comunicar ahir que el ple podria haver-se celebrat

igualment, per� els representants dels grups municipals van decidir suspendre'l. Ahir, l'alcalde ja va fer una nova

convocat�ria per aquest dissabte al migdia.

Llensa va justif icar la seva abs�ncia al ple perqu� "primer �s la persona" que no pas la sessi� i el que s'hi havia

d'aprovar. El batlle va apuntar que l'oposici� i la resta del govern municipal podia haver seguit endavant amb el

ple, en el qual probablement s'hauria tombat el pla d'inversions per aquest any ja que el govern hauria estat en

minoria. De fet, sense la pres�ncia d'Oriol, el govern ja estava en minoria. En aquest sentit, el batlle va negar que

la seva visita a l'hospital fos una maniobra per evitar perdre la votaci�: "No t� res a veure amb la possibilitat de

perdre la votaci�, n'he perdut moltes i tamb� n'he guanyat. No podia estar assegut al ple sabent que en Jordi

Oriol estava a l'hospital i que podia estar greu. Hauria fet el mateix per qualsevol altre regidor. Que haguessin fet

el que volguessin (en refer�ncia amb la celebraci� del ple)".

En tot cas, s� que va recon�ixer que vol aprovar aquest pla d'inversions al m�s aviat possible perqu�, entre altres

coses, el grup municipal del PSC t� un regidor menys (va plegar S�nia Pujol) i encara no ha arribat l'autoritzaci�

perqu� prengui la seva acta el seu substitut. Amb aquesta cadira buida, el govern i l'oposici� tenen el mateix

n�mero de regidors: sis. D'aquesta manera, l'equip de govern es garanteix tirar endavant la seva proposta amb el

vot de qualitat de l'alcalde, que s'utilitza en les ocasions en qu� hi ha empats en les votacions.

Llensa justif ica aquest procediment assenyalant que "aix� �s pol�tica" (recorda que �s la regidora socialista la

que va fer el pas de plegar, per� precisa que quan l'anterior por taveu socialista Ricard Herrero va estar malalt,

no va utilitzar mai el vot de qualitat) i que �s l'�nica manera que t� per desencallar l'ordenaci� dels terrenys entre

la carretera i el pati de l'escola Pedralta, que puja quasi 450.000 euros i que l'oposici� en bloc la rebutja perqu�

la consideren cara i hi ha alternatives m�s econ�miques.
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